

歌尔股份供应链员工申诉机制

Supply Chain Worker Grievance Mechanism of Goertek

歌尔股份为供应链员工建立了一个安全、有保障的标准化申诉机制，提供直接面向歌尔的申诉渠道，确保供应链员工能够安全、便捷地向歌尔反馈关于供应商劳工实践的申诉，保障员工合法权益。

Goertek Inc. (hereinafter referred to as "the Company") has established an accessible, well-safeguarded and standardized grievance mechanism for supply chain workers, with the purpose of providing a secure and convenient channel for supply chain workers to safely and conveniently submit grievances regarding suppliers' labor practices to the Company and safeguard the legitimate rights and interests of supply chain workers.

标准化申诉渠道与响应承诺：我们为供应链员工提供线上和线下相结合的标准化申诉渠道。线上渠道包括多语言支持的热线电话、申诉专用邮箱、官方线上举报平台；线下渠道包括于供应商工厂现场确认、受理员工申诉。我们承诺在收到申诉后的 5 个工作日内反馈受理情况。

Standardized Grievance Access Channels and Response Commitment

The Company provides supply chain workers with standardized online and offline grievance channels. Online channels include a multi-language supported hotline, a dedicated email, and the official online reporting platform. Offline channels include on-site grievance confirmation and acceptance at supplier workplaces. The Company undertakes to provide feedback on the acceptance status of grievances within 5 working days upon receipt.

匿名申诉与信息全流程保护：为充分保护申诉人权益，所有申诉渠道均支持完全匿名提交，申诉人无需提供任何个人身份信息。我们对申诉人的身份信息及申诉内容实行严格的分级保密管理，所有申诉仅由获得专项授权的专人处理。相关档案全程加密存储，严防任何形式的信息泄露。

Anonymous Grievance Submission and Full-Process Information Protection

To fully protect the rights and interests of whistleblowers, all grievance channels support fully anonymous submission, and whistleblowers are not required to provide any personal identification information. The Company implements strict tiered

confidentiality management over the identity information of whistleblowers and ~~grievance content. All grievances are handled exclusively by specially authorized~~ personnel, and relevant files are encrypted both in transit and at rest to strictly prevent any form of information leakage.

零容忍反报复保障机制：我们对任何形式的申诉报复行为采取零容忍政策，向所有供应链员工提供明确的反报复权益保障，如申诉 提交